
Obec Sviny Čj. 11/2010 

 

   

Zápis 

 

                   ze zasedání Zastupitelstva obce Sviny, které se konalo dne 23. 11. 2010 

 

 

 

 

Přítomni:     Ing. František David, Ing. Josef Pavlečka, Milan Brož, Ing. Josef Sládek,      

                      Václav Stropek, Ing. Martin Havelda, Anna Boubelíková 

 

 Omluveni: ---- 

   

 Hosté :  ----          

                              
                           

  Program jednání:               

1. Zahájení  

2. Jmenování zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu     

  3.   Projednání a schválení programu 

4.   Kontrola usnesení minulého zasedání 

  5.   Jmenování předsedů výborů, jmenování stálého zapisovatele, odměny zastupitelů 

  6.    Zpráva přezkumu hospodaření 

  7.   Návrh rozpočtu na r. 2011 

   8.  Výstavba 

  9.   Inventarizace 

 10.   Rozpočtová změna č. 3 

 11.  Pasport místních komunikací – veřejná vyhláška  

 12.  Dotazy, připomínky, podněty       

 13.  Závěr  

 

 1. Zahájení 

 

  Jednání zastupitelstva obce Sviny zahájil pan starosta v 18.00 hodin, přivítal přítomné 

a představil program jednání. 

 

 2. Jmenování zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu 

         Zapisovatelkou byla jmenována paní Věra Hrušková 

     Navržení ověřovatelé zápisu: p. Václav Stropek, Ing. Martin Havelda 

     Přítomno 7, pro 7, proti 0, zdržel se 0 

        Usnesení ZO č. 1/11 2010:        

         Ověřovateli zápisu budou p. Václav Stropek a p. Ing. Martin Havelda , 

zapisovatelkou Věra Hrušková   

          

 3. Projednání a schválení programu 

 Program schůze byl odsouhlasen bez připomínek 

          Přítomno 7, pro 7, proti 0, zdržel se 0   

  



        

 Usnesení ZO č. 2/11 2010: 

ZO schvaluje navržený program jednání.                                            

 
                                                            
4. Kontrola usnesení minulého zasedání 

    Bez připomínek 

 

5. Jmenování předsedů výborů, odměny zapisovatelů 

Předsedou výboru výstavby byl navržen Ing. Josef Sládek. 

Členové výboru: Brož Milan, Ing. Martin Havelda 

Pro: 7  Zdrželi se:0  Proti: 0 

Usnesení ZO č. 3/11 2010 

ZO schvaluje předsedu výboru výstavby Ing. Josefa Sládka, členy Milana Brože a Ing. 

Martina Haveldu. 

 

Předsedou výboru kultury a sportu byl navržen: Václav Stropek 

Členové: Ing. Josef Sládek, Milan Brož. 

Pro: 7  Zdrželi se: 0     Proti: 0 

Usnesení ZO č. 4/11 2010 

ZO schvaluje předsedou výboru kultury a sportu Václava Stropka, členy Ing. Josefa Sládka 

a Milana Brože.  

   

Předsedou finančního výboru byl navržen Milan Brož, členy Anna Boubelíková a Ing. Josef 

Sládek. 

Pro: 7  Zdrželi se:0  Proti: 0 

Usnesení ZO č. 5/11 2010 

ZO schvaluje předsedou finančního výboru Milana Brože, členy Annu Boubelíkovou a Ing. 

Josefa Sládka.  

 

Předsedou kontrolního výboru byl navržen Ing. Martin Havelda, členy Václav Stropek a Anna 

Boubelíková. 

Pro: 7  Zdrželi se: 0  Proti: 0 

Usnesení ZO č. 6/11  2010 

ZO schvaluje předsedou kontrolního výboru Ing. Martina Haveldu, členy Václava Stropka 

a Annu Boubelíkovou 

 

 

Předsedou výboru sociálního byla navržena Anna Boubelíková, členy Václav Stropek 

a Ing. Martin Havelda 

Pro: 7  Zdrželi se:0  Proti: 0 

Usnesení ZO č. 7/11 2010 

ZO schvaluje předsedou sociálního výboru Annu Boubelíkovou, členy Václava Stropka a Ing. 

Martina Haveldu 

 

Stálou zapisovatelkou byla navržena paní Věra Hrušková 

Pro: 7  Zdrželi se:0  Proti:0 

Usnesení ZO č. 8/11 2010 

ZO schvaluje stálou zapisovatelkou p. Věru Hruškovou 

 

 



Odměny neuvolněných zastupitelů byly navrženy v této výši: 

Starosta: Kč 5200,- Místostarosta: Kč 5200,- Zastupitelé:1200,- 

Pro: 7  Zdrželi se: 0  Proti: 0 

Usnesení ZO č. 9/11 2010 

ZO schvaluje odměnu starostovi ve výši Kč 5200,- měsíčně, místostarostovi Kč 5200,- 

měsíčně a zastupitelům 1 200,- měsíčně 

 

Odměna zapisovatelce byla stanovena ve výši Kč 1000,- měsíčně. 

Pro:7  Zdrželi se: 0  Proti: 0 

Usnesení ZO č.10/11 2010 

ZO schvaluje odměnu zapisovatelce ve výši Kč 1000,- měsíčně 

 

Starosta Ing. František David navrhl zrušení služebního telefonu. Starosta a místostarosta 

budou používat své osobní telefony. Na základě výše částek za telefonní hovory z minulého 

roku byl navžen měsíční paušál ve výši Kč 500,- Ing. Josefu Pavlečkovi a Kč 1 200,- Ing. 

Františku Davidovi. 

Pro: 7  Zdrželi se: 0  Proti: 0 

Usnesení ZO č. 11/11 2010 

ZO schvaluje měsíční paušál na telefonní hovory starostovi ve výši Kč 1200,- 

a místostarostovi ve výši Kč 500,-. 

 

6. Zpráva přezkumu hospodaření v říjnu 2010 

1. 10. 2010 proběhl dílčí audit.  Starosta podal přítomným zprávu o výše jmenovaném auditu. 

Závěr: nebyly zjištěny závažné nedostatky, pouze nedostatky méně závažné, pan starosta 

přítomné s méně závažnými nedostatky seznámil.  

Zastupitelstvo obce projednalo nápravná opatření závad, které byly zjištěny při kontrole 

hospodaření k 1. 10. 2010: tj. správně dělat výběrová řízení a rozpočtové změny. Listiny 

osvědčující právní úkon (kupní smlouvy apod.) budou opatřeny doložkou potvrzující platnost 

právního úkonu ve smyslu zákona.  

Pro:7  Zdrželi se:0  Proti:0 

Usnesení ZO 12/11   2010: 

ZO schvaluje nápravná opatření ke zjištěným závadám – tj. správně dělat výběrové řízení 

a přesně zachycovat rozpočtové změny. Listiny osvědčující právní úkon (kupní smlouvy 

apod.) budou opatřeny doložkou potvrzující platnost právního úkonu ve smyslu zákona. 

 

7. Návrh rozpočtu na r. 2011 

Pan starosta požádal bývalého starostu p. Brože, aby sdělil, jaké faktury ještě přijdou do 

konce roku a v jaké výši. Pan Brož odpověděl, že přijde faktura na komunikaci Munice - 

projekt ve výši 165 000,- a  projektová dokumentace na Pazdernu ve výši 198 000,-.    

 

Pilíře pro elektrorozvaděče a HUP (kombinované pilíře) budou na parcelách Pazderna 

v případě, že cena není obsažena ve smlouvě, dofakturovány, a to v ceně, která je uvedena na 

faktuře tj. 19 500,- včetně DPH.  

Pro:7  Zdrželi se: 0  Proti:0 

 

Usnesení č. 13/11 2010 

ZO schvaluje, že elektrorozvaděče a HUP (kombinované pilíře) budou na parcelách Pazderna 

v případě, že cena není obsažena ve smlouvě dofakturovány, a to v ceně, která je na faktuře 

19 500,- včetně DPH.  

 



Paní Anna Boubelíková seznámila přítomné s návrhem rozpočtu a na rok 2011 

a rozpočtového výhledu do r. 2013. Návrh rozpočtu je přiložen. Příjmy jsou navrženy ve výši 

3.424 tis., výdaje ve výši Kč 7. 112 tis. 

Pro: 7  Zdrželi se:0  Proti:0 

Usnesení č. 14/11 2010 

ZO schvaluje návrh rozpočtu na rok 2011. Do 15.12.2010 je možno podat další návrhy 

a změny. ZO schvaluje rozpočtový výhled do r.2013. 

Návrh rozpočtu: Příjmy:    3 424 000,- Kč 

         Výdaje:   7 112 000,- Kč 

         Úvěr:    2 500 000,- Kč 

          Zůstatek na účtě:  1 188 000,- Kč 

  

8. Výstavba 

Starosta Ing. František David informoval o jednání na vodoprávním úřadě na MěÚ 

v Soběslavi.   

Na základě jednání na MěÚ v Soběslavi byla doporučena výstavba blokové čistírny 

o ekvivalentu 50.  V první etapě je navržena čistírna pouze pro Munice.  Čištění odpadních 

vod v lokalitě Pazderna bude řešeno individuálními čistírnami (septik s pískovým filtrem). 

Se stavebníky lokalitě Munice bude projednán návrh na výši jejich podílu finančního 

příspěvku.  Zbytek realizační ceny ČOV doplatí obec s tím, že další potencionální stavebníci 

při žádosti o připojení ke kanalizaci zaplatí také příslušný poddíl.    

 

Ing. Josef Sládek navrhl přezkoumat položky obsažené v projektu firmy Hydrosed 

a jednotlivé položky konzultovat se zástupci  několika dalších firem.  

Pan starosta byl pověřen zadat nabídku na projekt ČOV pro lokalitu Munice.  Pan starosta 

dále navrhl realizovat výstavbu inženýrských sítí (kanalizace a vodovod) v březnu, nejdéle 

v dubnu 2011.  Výběrové řízení na firmu provádějící výstavbu inženýrských sítí (kanalizace 

a vodovod) vyhlásit v lednu 2011.   

 

9. Inventarizace 

P. starosta podal návrh na složení inventarizační komise: předseda: p. Milan Brož, člen Anna 

Boubelíková, Ing. Josef Sládek. 

Pro:7  Zdrželi se:0  Proti:0 

Usnesení č. 15/11/2010 

ZO schvaluje jako toto složení inventarizační komise: předseda: p. Milan Brož, členové 

p. Anna Boubelíková a Ing. Josef Sládek 

 

10. Rozpočtová změna č. 3  

Paní Boubelíková přednesla návrh rozpočtové změny č. 3. Tato změna je přílohou zápisu.  

Pro: 7  Zdrželi se:0   Proti:0    

Usnesení č.16/11/2010 

Rozpočtová změna byla schválena. 

 

 

11. Veřejná vyhláška Čj.3/2010    

Aktualizace (změnu) paspartu místních komunikací zveřejněná 30. 9. 2010 

 Pro 7              Zdrželi se 0                Proti 0  

 Usnesení č. 17/11/2010 

 ZO schvaluje aktualizaci (změnu) pasportu místních komunikací veřejnou vyhláškou.       

Čj.3/2010. 



12. Dotazy, připomínky, podněty 

Slečna Davidová informovala o přípravě koledování pod vánočním stromkem. Koledování se 

bude konat v pondělí dne 20. 12. 2010. Stromek bude umístěn u čekárny.  Osvětlení stromku 

zajistí pan Pavel David.  Kulturní program zajistí děti z MŠ a 6 členná kapela. Veškeré 

náklady bude hradit sportovní klub. Sportovnímu klubu bude zvýšen příspěvek o 5000,- Kč.    

 

 

13. Závěr 

                 

                                                                 
 

  Jednání bylo ukončeno ve  22.00 hodin 

 
   Zapsala:   Věra Hrušková 

 

 

 

 Ověřovatelé zápisu:                               Starosta: 

 

     

 

  

 

 

 

 

 

 


